

Title (en)

SKI CARRYING DEVICE

Title (de)

TRAGEVORRICHTUNG FÜR SKI

Title (fr)

DISPOSITIF DE TRANSPORT POUR SKI

Publication

**EP 3741437 A1 20201125 (DE)**

Application

**EP 19175868 A 20190522**

Priority

EP 19175868 A 20190522

Abstract (en)

[origin: WO2020234474A1] The invention relates to a carrying device (1) for a ski (23, 24), having a carrying strap (2). A holding loop (5) is arranged at the first end (3) of the carrying strap (1), and a fastening means (18) is arranged at the opposite, second end (4) of the carrying strap (1). The carrying device (1) can be releasably attached with the holding loop (5) to a first binding element (27) of the ski (23) and can be releasably attached with the fastening means (18) to a second binding element (26) of the ski (23). The ski (23) can be carried with a horizontal carrying portion (16) that extends between the holding loop (5) and the fastening means (18). The carrying device (1) has a re-closable securing strap (8) attached to the holding loop (5). The securing strap (8) can surround the ski (23) on a side of the ski (23) opposite the first binding element (27). The securing strap (8) can additionally fasten the holding loop (5) to the first binding element (27).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Tragevorrichtung (1) für Ski (23, 24) mit einem Trageriemen (2). An dem ersten Ende (3) des Trageriemens (1) ist eine Halteschlaufe (5) angeordnet und an dessen entgegengesetztem zweiten Ende (4) ist ein Befestigungsmittel (18) angeordnet. Die Tragevorrichtung (1) ist mit der Halteschlaufe (5) an einem ersten Bindungselement (27) des Skis (23) und mit dem Befestigungsmittel (18) an einem zweiten Bindungselement (26) des Skis (23) lösbar festlegbar. Der Ski (23) kann mit einem zwischen der Halteschlaufe (5) und dem Befestigungsmittel (18) verlaufenden Horizontaltrageabschnitt (16) getragen werden. Die Tragevorrichtung (1) weist einen an der Halteschlaufe (5) festgelegten, wiederverschließbaren Sicherungsriemen (8) auf. Der Sicherungsriemen (8) kann den Ski (23) auf einer dem ersten Bindungselement (27) entgegengesetzten Seite des Skis (23) umgeben. Der Sicherungsriemen (8) kann darüber hinaus die Halteschlaufe (5) an dem ersten Bindungselement (27) festlegen.

IPC 8 full level

**A63C 11/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A63C 11/025** (2013.01)

Citation (applicant)

WO 03041821 A1 20030522 - GILLI RETO [CH]

Citation (search report)

- [XAI] US 5603545 A 19970218 - BENSON MICHAEL [US], et al
- [XA] FR 2508808 A1 19830107 - RAPHOSE JEAN EDOUARD [FR]
- [XAI] GB 2438624 A 20071205 - SUMMIT VENTURES LTD [GB]
- [XA] WO 8707170 A1 19871203 - SMART PETER EYNON [GB], et al
- [XA] CH 265068 A 19491115 - OPPIGER HENRI [CH]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 3741437 A1 20201125**; WO 2020234474 A1 20201126

DOCDB simple family (application)

**EP 19175868 A 20190522**; EP 2020064338 W 20200522